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Zápis č. 2/2023 

 

z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Svojetice konaného dne 1.3.2023 od 18:00 

hod v budově Obecního úřadu Svojetice. 

 

Starostka Martina Vedralová oznámila, že z tohoto zasedání konaného dne 1.3.2023 od 

18:00 hod kromě zápisu nebude obec pořizovat zvukový ani obrazový záznam. 

 

Paní starostka obce se dotázala, zda někdo z občanů nebo zastupitelů si pořizuje 

zvukový nebo obrazový záznam.  

Zastupitel pan Honc řekl: ,,Ano pořizuji si zvukový záznam.‘‘ 

Paní starostka se dotázala občanů zda s nahrávkou souhlasí? 

Občané s nahrávkou nesouhlasili a pan Honc dle svých slov nahrávku tedy nepořizuje. 
 

 

Přítomni: Mgr. Martina Vedralová, Ing. Jiří Eigel, Ing. Pavel Churáček, JUDr. Jan Jaroš, 

Tomáš Kárník, Tomáš Halama, Jarmila Černá, Jakub Honc, Hana Bajerová. 

 

 

Omluveni: 0 

Neomluveni: 0 

 

V zasedací místnosti bylo z řad veřejnosti přítomno 33 občanů. 
 

Zahájení 
 

Veřejné zasedání Zastupitelstva obce Svojetice zahájila a řídila starostka Martina 

Vedralová, která oznámila, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno dne 21.2.2023. 

Je přítomna nadpoloviční většina členů Zastupitelstva obce a tím je zastupitelstvo 

usnášeníschopné. 

 

Zápis z předchozího zasedání č. 1/2023 ze dne 11.1.2023 byl sepsán dne 17.1.2023 a 

ověřen dne 18.1.2023. Zápis je k nahlédnutí na OÚ Svojetice. 
 

Dne 1.3.2023 v 13:28 hod podal zastupitel Jakub Honc námitku k zápisu z veřejného 

zasedání konaného dne 11.1.2023. O námitkách k zápisu rozhodne nejbližší zasedání 

zastupitelstva obce po vyjádření ověřovatelů. 

Dne 1.3.2023 v 18:08 hod podala zastupitelka paní Hana Bajerová námitku k zápisu 

z veřejného zasedání konaného dne 11.1.2023. O námitkách k zápisu rozhodne nejbližší 

zasedání zastupitelstva obce po vyjádření ověřovatelů. 
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Určení ověřovatelů a zapisovatele 

 

Starostka navrhla určit ověřovatele zápisu pana Ing. Pavla Churáčka a Tomáše Halamu a 

zapisovatelem Barboru Střídovou. 

 

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. Před hlasováním dal předsedající možnost 

vyjádřit se přítomným občanům. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Svojetice určuje ověřovatele zápisu pana Ing. Pavla Churáčka a 

Tomáše Halamu a zapisovatelem Barboru Střídovou. 

 

Výsledek hlasování:  

Pro  9             

Proti  0              

Zdrželi se  0 
 Vedralová 

M. 
Eigel 
J. 

Churáček 
P. 

Kárník 
T. 

Jaroš 
J. 

Bajerová 
H. 

Honc  
J. 

Černá  
J. 

Halama 
T. 

Pro x       X x x x x x x x 

Proti          

Zdržel se          

Usnesení č. 2023 – 02 – 008 bylo schváleno. 
 

 

Schválení programu 

Seznámení s programem v souladu s pozvánkou zveřejněnou na úřední desce  

 

1. Inventarizace zásob za rok 2022 

2. Souhlas s bezúplatným převodem pozemku par.č. 149/24 k.ú. Svojetice 

3. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o poskytování služeb v oblasti nakládání s odpady – 

FCC ČR, s.r.o.  

4. Smlouva o ukládání odpadů na skládce S-003 Centrum odpadového hospodářství 

– Radim řízená skládka  

5. Schválení podání žádosti o dotaci na projekt ,,Rekonstrukce místní komunikace 

V Průhonu, Louňovická‘‘ 

6. Schválení objednávky ,,Rekonstrukce místní komunikace V Průhonu, 

Louňovická‘‘ 

7. Schválení podání žádosti o dotaci na projekt ,,Stavební úpravy MŠ Svojetice‘‘ 

8. Schválení objednávky ,,Stavební úpravy MŠ Svojetice‘‘ 

9. Schválení smlouvy o dílo ,,Stavební úpravy MŠ Svojetice‘‘ 
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10. Smlouva o smlouvě budoucí darovací + darovací smlouva na pozemek par.č. 

307/28 k.ú. Svojetice 

11. Názvy ulic 

12. Zpětvzetí žádosti o zrušení VKP s názvem ,,Louky k Tehovským hranicím a v 

Jamách“ 

13. Různé 

 

Návrh na rozšíření programu:  

14.  Schválení návrhu na pořízení další změny územního plánu Svojetice. 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelstvu sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko nebylo sděleno. 

Zastupitelům byly podklady k rozšíření bodu programu - tj. Schválení návrhu na 

pořízení další změny územního plánu Svojetice, zaslány předem dne 23.2.2023 

k prostudování. Starostka nechala hlasovat o změně programu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje změnu programu.  

Výsledek hlasování:  

Pro  8            

Proti  0              

Zdrželi se  1 
 Vedralová 

M. 
Eigel 
J. 

Churáček 
P. 

Kárník 
T. 

Jaroš 
J. 

Bajerová 
H. 

Honc  
J. 

Černá  
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x  x x x 

Proti          

Zdržel se      x    

Usnesení č. 2023 – 02 – 009  bylo schváleno. 

 

Starostka dala hlasovat o programu: 

 

1. Inventarizace zásob za rok 2022 

2. Souhlas s bezúplatným převodem pozemku par.č. 149/24 k.ú. Svojetice 

3. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o poskytování služeb v oblasti nakládání s odpady FCC 

ČR, s.r.o. 

4. Smlouva o ukládání odpadů na skládce S-003 Centrum odpadového hospodářství 

– Radim řízená skládka  

5. Schválení podání žádosti o dotaci na projekt ,,Rekonstrukce místní komunikace V 

Průhonu, Louňovická‘‘ 
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6. Schválení objednávky ,,Rekonstrukce místní komunikace V Průhonu, 

Louňovická‘‘ 

7. Schválení podání žádosti o dotaci na projekt ,, Stavební úpravy MŠ Svojetice‘‘ 

8. Schválení objednávky ,,Stavební úpravy MŠ Svojetice‘‘ 

9. Schválení smlouvy o dílo ,,Stavební úpravy MŠ Svojetice‘‘ 

10.  Smlouva o smlouvě budoucí darovací + darovací smlouva na pozemek par.č. 

307/28 k.ú. Svojetice 

11.  Názvy ulic 

12.  Zpětvzetí žádosti o zrušení VKP s názvem ,, Louky k Tehovským hranicím a v 

Jamách“ 

13.  Schválení návrhu na pořízení další změny územního plánu Svojetice 

14.  Různé 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje program zasedání. 

 

Výsledek hlasování:  

Pro  9             

Proti  0              

Zdrželi se  0 
 Vedralová 

M. 
Eigel 
J. 

Churáček 
P. 

Kárník 
T. 

Jaroš 
J. 

Bajerová 
H. 

Honc  
J. 

Černá  
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x x x x 

Proti          

Zdržel se          

Usnesení č. 2023 – 02 – 010  bylo schváleno. 

 

 

Projednání programu: 

1. Inventarizace zásob za rok 2022 

předkládá: Tomáš Halama, předseda kontrolního výboru 

 

Na základě provedené inventarizace zásob za r. 2022 za kontrolní komisi doporučuje: 

1) Průběžně informovat účetní obce o změnách provedených na KN. (Přečíslování / 

slučování) 

2) Zaevidovat přístroje umístěné v kuchyni MŠ do inventáře obce a navrhuji, aby 

toto provedli zaměstnanci úřadu ve spolupráci s finančním výborem obce. 

3) Polepit inventář umístění v budově OÚ identifikačními štítky s číslem 

identifikátoru na inventurních sestavách a navrhuji, aby toto provedli zaměstnanci 

úřadu ve spolupráci s finančním výborem obce.  



Zápis č.2/2023 z veřejného zasedání dne 1.3.2023                                                           Stránka 5 z 23 

4) Vyřadit tento inventář, který buďto nebyl dohledán či se již nepoužívá 

 

Návrh vyřazení elektroniky z inventáře obce 

Inventurní soupis č. 5.  
Identifikátor zařazeno  Název    počet jend. cena důvod 

00334  22.9.2015 Tiskárna Canon Macify  1 ks     4.080,- Kč  (nepoužívá se) 

00335  22.9.2015 Notebook Lenovo B50-80   1 ks  13.250,- Kč (nefunkční)  

00305  26.8.2015 Diktafon – nahrávací zařízení  1 ks    5.018,- Kč  (nepožívá se) 

00336  22.9.2015  Radio Sencor SPT 300, CD/MP3/USB 1 ks 1.650,- Kč (nedohledáno) 

00337  22.9.2015  Radio Sencor SPT 300, CD/MP3/USB 1 ks 1.650,- Kč (nedohledáno) 

00338  22.9.2015 Televizor TV Sencor SLE 43F11M4 1 ks  11.870,- Kč (nedohledáno) 

 

Inventurní soupis č. 6.  
Inventurní komise doporučuje k vyřazení tento DHIM 

Identifikátor zařazeno Název    počet jend. cena důvod 

0293  31.12.2013 Kopírka IR Canon 1022 A  1 ks  1.042,- Kč (nefunkční) 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelstvu i přítomným občanům sdělit své  

stanovisko.  

 

Návrh usnesení:  

Zaměstnanci úřadu ve spolupráci s finančním výborem obce zajistí: 

- Průběžné informování účetní obce o prováděných změnách (přečíslování / 

slučování) pozemků na KN 

- Zaevidování přístrojů umístěných v kuchyni MŠ do inventáře obce 

- Polepení inventáře umístěného v budově OÚ identifikačními štítky s číslem 

identifikátoru na inventurních sestavách.  

- Zastupitelé rozhodli o vyřazení elektroniky dle soupisu v tomto návrhu 

Odbornou a ekologickou likvidací pověřují firmu: IČ: 09536906, Jan Koucun 

s.r.o.,Holandská 756/17, Vršovice (Praha 10), 101 00 Praha 

 

Výsledek hlasování:   

Pro 8            

Proti 0                  

Zdrželi se 1 
 Vedralová 

M. 
Eigel 
J. 

Churáček 
P. 

Kárník 
T. 

Jaroš 
J. 

Bajerová 
H. 

Honc  
J. 

Černá  
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x  x x x 

Proti          

Zdržel se      x    

Usnesení č. 2023 – 02 – 011   bylo schváleno. 
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2. Souhlas s bezúplatným převodem pozemku par.č. 149/24 k.ú. Svojetice 

předkládá: M.Vedralová 
 

Zastupitelstvu obce byl předložen záměr obce požádat o bezúplatný převod pozemku 

p.č. 149/24 v k.ú. Svojetice, o výměře 7m² do vlastnictví obce. Jedná se o pozemek ve 

vlastnictví České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu je Státní 

pozemkový úřad. 

Část pozemku je zastavěna místní komunikací. Obec za účelem majetkoprávního 

vypořádaní nechala vyhotovit Geometrický plán č. 1674-08/2022 Petrem Sládečkem a 

byla oddělena část pozemku novým par.č. 149/24 k.ú. Svojetice o výměře 7m2 , který 

vznikl z pozemku par.č. 149/21 k.ú. Svojetice, o výměře 523 m2. 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelstvu i přítomným občanům sdělit své  

stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
 

paní Bajerová vznesla dotaz, komu patří mostek pod zastavěnou komunikací v místech 

nově vyměřeného pozemku 149/24. 

Odpověď paní starostky – mostek patří obci 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Svojetice souhlasí s bezúplatným převodem pozemku p.č. 149/24 v 

k.ú. Svojetice, o výměře 7m2 (vlastnické právo Česká republika, příslušnost hospodařit s 

majetkem státu pro Státní pozemkový úřad), do vlastnictví Obce Svojetice. 

 

Výsledek hlasování:   

Pro  6     

Proti  0                 

Zdrželi se 3 
 Vedralová 

M. 
Eigel 
J. 

Churáček 
P. 

Kárník 
T. 

Jaroš 
J. 

Bajerová 
H. 

Honc  
J. 

Černá  
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x    x 

Proti          

Zdržel se      x x x  

Usnesení č. 2023 – 02 – 012   bylo schváleno. 

 

3. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o poskytování služeb v oblasti nakládání s odpady 

předkládá: M.Vedralová 

 

Zastupitelstvu obce byl předložen Dodatek č.1 ke Smlouvě služeb v oblasti nakládání 

s odpady od firmy FCC Česká republika, s.r.o. pro rok 2023. 
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Dne 19.9.2022 uzavřela Obec Svojetice smlouvu o poskytování služeb v oblasti 

nakládání s odpady a tímto dodatkem se mění ceny za sjednané služby. Ceny se navyšují 

v rozmezí o 3%-15%. 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelstvu i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje Dodatek č.1 ke Smlouvě o poskytování služeb 

v oblasti nakládání s odpady, zhotovitel firma FCC Česká republika, s.r.o. pro rok 2023 

a pověřuje starostku obce k podpisu dodatku. 

 

Výsledek hlasování:   

Pro 9    

Proti  0                       

Zdrželi se  0    

 
 Vedralová 

M. 
Eigel 
J. 

Churáček 
P. 

Kárník 
T. 

Jaroš 
J. 

Bajerová 
H. 

Honc  
J. 

Černá  
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x x x x 

Proti          

Zdržel se          

Usnesení č. 2023 – 02 – 013   bylo schváleno. 

 

4. Schválení Smlouvy o ukládání odpadů na skládku S-003 Centrum odpadového 

hospodářství – Radim řízená skládka 

předkládá: M.Vedralová 

 

Zastupitelstvu obce byla předložena smlouva o ukládání odpadů na skládce S-003 

Centrum odpadkového hospodářství – Radim řízená skládka, se společností Obec 

Radim, IČ:00235661(zhotovitel). Tato smlouva se uzavírá na dobu určitou do 

31.12.2023. 

Zhotovitel se zavazuje přebírat odpady a naložit s nimi v souladu se zákonem. 

 

Přílohou této smlouvy: 

- Seznam odpadů povolených ukládat na skládku 

- Ceny pro rok 2023 

- Vzor - Základní popis odpadu 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelstvu i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje Smlouvu o ukládání odpadů na skládce S-003 

Centrum odpadového hospodářství – Radim řízená skládka ( č. smlouvy 339/2023) pro 

rok 2023 a pověřuje starostku obce k podpisu smlouvy. 

 

 

Výsledek hlasování:   

Pro 9    

Proti  0                       

Zdrželi se  0    

 
 Vedralová 

M. 
Eigel 
J. 

Churáček 
P. 

Kárník 
T. 

Jaroš 
J. 

Bajerová 
H. 

Honc  
J. 

Černá  
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x x x x 

Proti          

Zdržel se          

Usnesení č. 2023 – 02 – 014 bylo schváleno. 

 

5. Schválení podání žádosti o dotaci na projekt ,,Rekonstrukce místní komunikace 

V Průhonu, Louňovická‘‘ 

předkládá: M. Vedralová 

V prosinci roku 2020 a opětovně v roce 2021 obec podávala Žádosti o podporu z 

dotačního titulu MMR, podprogram Podpora obnovy a rozvoje venkova, DT Podpora 

obnovy místních komunikací s názvem projektu ,,Rekonstrukce místní komunikace V 

Průhonu, Louňovická‘‘ Ve zveřejněném seznamu vyhodnocených žádostí k tomuto 

dotačnímu titulu se tento projekt v roce 2022 umístil až na 666. místě jako náhradní 

projekt. 

V roce 2021 byl přitom naprosto identický projekt podpořen a byla mu vydána 

Registrace akce. Ale v harmonogramu výzvy byl uveden předpokládaný termín pro 

zveřejnění výsledků hodnocení žádostí duben 2021. S tímto termínem také počítal 

harmonogram našeho projektu uvedený v žádosti. Byli jsme připraveni hned, jak se 

dozvíme oficiální výsledky hodnocení, pokračovat s přípravou projektu a zahájit kroky 

potřebné pro výběr zhotovitele/dodavatele stavebních prací. MMR však zveřejnilo 

výsledky hodnocení až v červnu 2021 a Registrace akce byla naší obci doručena až 

začátkem července 2021. Tedy až v červenci 2021 jsme měli z MMR oficiální 

dokument, se kterým jsme mohli pokračovat s přípravou realizace projektu a který byl 

podkladem k dalšímu jednání v zastupitelstvu obce. Bohužel vzhledem k pozdějšímu 
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zveřejní výsledků ze strany MMR, kdy MMR nedodrželo jím vytvořený harmonogram a 

zároveň s ohledem na to, že do výběrového řízení na zhotovitele nebyla podána žádná 

nabídka, nebyli jsme schopni mít do 30.9.2021 podepsanou smlouvu o dílo s vítězným 

zhotovitelem. Žádostem o prodloužení termínu pro zaslání dokumentů pro vydání RoPD 

nebylo ze strany MMR vyhověno a dotace nám tak nebyla poskytnuta. Bylo nám 

opakovaně doporučeno podat žádost o podporu do další výzvy. 

Obec se ohradila proti tomuto rozhodnutí a písemně požádala zástupce MMR - náměstka 

ministra - Ing. Radima Sršně a následně i pana ministra MMR Ivana Bartoše o zaslání 

vysvětlení předmětného nejednotného hodnocení žádostí naší obce o dotaci v roce 2020 

a 2021. A požádali jsme současně o informaci/doporučení, jak by naše obec měla dále 

postupovat, neboť máme zájem na tom, aby byl plánovaný projekt co nejdříve 

realizován a podpořen dotací. 

Navrhuji podat žádost o dotaci na projekt "Rekonstrukce místních komunikací V 

Průhonu, Louňovická " znova. V současné době má obec na tento projekt podepsanou 

smlouvu o dílo se zhotovitelem SWIETELSKY stavební s.r.o., cena díla 17 523 046,- 

Kč vč DPH ( cena vč. výstavby chodníku k MŠ – 3 mil. Kč). Obec bude zároveň žádat i  

o dotaci na chodník k MŠ. 

Podmínky dotace – k vyhlášení dotačních výzev by mělo dojít v březnu 2023. Na podání 

žádosti budou cca 2 měsíce od vyhlášení výzvy. Výše dotace: 500 tis. - 10 mil. Kč. 

Přesná výše dotace ještě není upřesněna, předpoklad buď bude poskytována až do výše 

70 % skutečně vynaložených uznatelných nákladů akce anebo 50% + 40% bezúročná 

půjčka na dobu 10 let +10% spoluúčast obce. 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelstvu i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje podání Žádosti o podporu z dotačního titulu 

MMR, podprogram Podpora obnovy a rozvoje venkova, projekt, DT Podpora obnovy 

místních komunikací, název projektu ,,Rekonstrukce místní komunikace V Průhonu, 

Louňovická‘‘ a souhlasí se zajištěním minimální výše spoluúčasti k financování 

projektu. 

P. Zaal vznesl poznámku, že stav je havarijní, díry ve vozovce jsou velké a pro občany 

zde žijící i pro vycházky z MŠ je nebezpečné se zde pohybovat.   

Výsledek hlasování:   

Pro 9    

Proti  0                       
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Zdrželi se  0    

 
 Vedralová 

M. 
Eigel 
J. 

Churáček 
P. 

Kárník 
T. 

Jaroš 
J. 

Bajerová 
H. 

Honc  
J. 

Černá  
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x x x x 

Proti          

Zdržel se          

Usnesení č. 2023 – 02 – 015   bylo schváleno. 

 

6. Schválení objednávky ,,Rekonstrukce místní komunikace V Průhonu, 

Louňovická‘‘ 

předkládá: M.Vedralová 

 

Zastupitelstvu obce byla předložena objednávka od zhotovitele LKA s.r.o., IČ: 

07735405 na zpracování a podání Žádosti o podporu z dotačního titulu MMR, 

podprogram Podpora obnovy a rozvoje venkova, DT Podpora obnovy místních 

komunikací s názvem projektu ,,Rekonstrukce místní komunikace V Průhonu, 

Louňovická‘‘ 

Cena za zpracování a podání Žádosti o podporu činí 5.000,- Kč bez DPH. 

Cena splatná v případě schválení Žádosti a přiznání podpory poskytovatelem podpory: 

1,3% z přiznané dotace + DPH dle platné legislativy. 

Termín plnění je do 30.4.2023 

 

Termín na podání Žádosti o podporu z dotačního titulu MMR, podprogram Podpora 

obnovy a rozvoje venkova, DT Podpora obnovy místních komunikací zatím nebyl 

stanoven. 

 

Pan Halama namítl, že LKA neprošlo výběrovým řízením a spolupracuje se s ní na 

základě zkušeností a požádal, aby příští obecní zakázka před přidělením konkrétní 

společnosti, která zprocesuje žádost o dotaci, prošla porovnáním s konkurenčními 

nabídkami za obdobné služby. Cenovým srovnáním těchto služeb byl pověřen paní 

starostkou. 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelstvu i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje objednávku s LKA s.r.o IČ: 07735405, na 

zpracování a podání Žádosti o podporu z dotačního titulu MMR, podprogram Podpora 

obnovy a rozvoje venkova, projekt, DT Podpora obnovy místních komunikací, název 

projektu ,,Rekonstrukce místní komunikace V Průhonu, Louňovická‘‘. Cena za 
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zpracování činí 5 000,- Kč bez DPH, Cena splatná v případě schválení Žádosti a 

přiznání podpory poskytovatelem podpory bude činit 1,3 % z přiznané dotace a pověřuje 

starostku obce k podpisu objednávky.  

 

Výsledek hlasování:   

Pro 5    

Proti  1                       

Zdrželi se  3   

 
 Vedralová 

M. 
Eigel 
J. 

Churáček 
P. 

Kárník 
T. 

Jaroš 
J. 

Bajerová 
H. 

Honc  
J. 

Černá  
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x X     

Proti      x    

Zdržel se       x x x 

Usnesení č. 2023 – 02 – 016   bylo schváleno. 

 

7. Schválení podání žádosti o dotaci na projekt ,, Obec Svojetice -Zkapacitnění 

MŠ‘‘ 

předkládá: M. Vedralová 

 

Obec má vypracován projekt na zkapacitnění mateřské školy, přestavbou současné 

společenské místnosti na běžnou třídu dojde k navýšení kapacity o 20 dětí. Je navržena 

úprava spočívající ve zmenšení stávající místnosti a doplnění potřebného zázemí, aby 

byly splněny požadavky na zkapacitnění školky. Dále dojde k modernizaci a opravám 

zázemí pro zásobování kuchyně a únikových schodišť. Dotace není určena na 

rekonstrukce venkovních prostor. Max. výše dotace je na akci 20 mil. Kč, min. výše 

dotace je 2 mil. Kč. Dotace musí být vyčerpána v roce 2023 a nelze ji přesunout do 

dalších let. Minimální výše spolufinancování účastníka (spoluúčast příjemce dotace): 

30 % z celkových výdajů akce. Lhůta pro podání žádosti o dotaci 25. 1. 2023 - 03. 3. 

2023. Předpokládaný rozpočet stavebních prací  3 050 000,- Kč bez DPH. 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelstvu i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje investiční záměr „Obec Svojetice - Zkapacitnění 

MŠ“ a  podání Žádosti o podporu z dotačního titulu Ministerstva financí, program 

298D23 – Podpora rozvoje a obnovy obecní infrastruktury a občanského vybavení, 

podprogram 298D2320 Podpora obnovy a rozvoje materiálně technické základny 

regionálního školství v působnosti obcí a souhlasí se zajištěním minimální výše 

spoluúčasti k financování projektu "Obec Svojetice - Zkapacitnění MŠ". 
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Výsledek hlasování:   

Pro 9    

Proti  0                       

Zdrželi se  0    

 
 Vedralová 

M. 
Eigel 
J. 

Churáček 
P. 

Kárník 
T. 

Jaroš 
J. 

Bajerová 
H. 

Honc  
J. 

Černá  
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x X x x x x 

Proti          

Zdržel se          

Usnesení č. 2023 – 02 – 017   bylo schváleno. 

 

8. Schválení objednávky ,,Stavební úpravy MŠ Svojetice‘‘ 

předkládá: M.Vedralová 

 

Zastupitelstvu obce byla předložena objednávka od zhotovitele LKA s.r.o., IČ: 

07735405 na zpracování a podání Žádosti o podporu z dotačního titulu Ministerstva 

financí, program 29823 – Podpora rozvoje a obnovy obecní infrastruktury a občanského 

vybavení, název projektu „Zkapacitnění MŠ Svojetice“ 

Cena za zpracování podání Žádosti o podporu činí 25 000,- Kč bez DPH. 

Cena splatná v případě schválení Žádosti a přiznání podpory poskytovatelem podpory: 

75 000,- Kč z přiznané dotace + DPH dle platné legislativy. Termín plnění je do 

3.3.2023. 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelstvu i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje objednávku s LKA s.r.o IČ: 07735405, 

zpracování a podání Žádosti o podporu z dotačního titulu Ministerstva financí, program 

29823 – Podpora rozvoje a obnovy obecní infrastruktury a občanského vybavení, název 

projektu „Zkapacitnění MŠ Svojetice“. Cena za zpracování podání Žádosti o podporu 

činí 25 000,- Kč bez DPH. Cena splatná v případě schválení Žádosti a přiznání podpory 

poskytovatelem podpory: 75 000,- Kč z přiznané dotace + DPH dle platné legislativy a 

pověřuje starostku obce k podpisu objednávky. 

 

Výsledek hlasování:   

Pro 7    

Proti  0                       

Zdrželi se  2  
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 Vedralová 
M. 

Eigel 
J. 

Churáček 
P. 

Kárník 
T. 

Jaroš 
J. 

Bajerová 
H. 

Honc  
J. 

Černá  
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x X   x x 

Proti          

Zdržel se      x x   

Usnesení č. 2023 – 02 – 018   bylo schváleno. 

 

9. Schválení smlouvy o dílo ,, Zkapacitnění MŠ Svojetice a rekonstrukce zásobovací 

rampy‘‘ 

předkládá: M.Vedralová 

Zastupitelstvu obce byla předložena smlouva o dílo „Zkapacitnění MŠ Svojetice a 

rekonstrukce zásobovací rampy“. Obec bude podávat žádost o podporu z dotačního 

titulu Ministerstva financí, program 298D23 – Podpora rozvoje a obnovy obecní 

infrastruktury a občanského vybavení, na stavební úpravy MŠ Svojetice a to na úpravu 

sanitárního zařízení; rekonstrukci stávajících 3 betonových schodišť a jejich náhradu za 

ocelová; úpravu stávající rampy pro zásobování; zastřešení a doplnění jednoduché 

nůžkové zvedací plošiny; výměna vstupních dveří do zásobování; pokládka nových 

podlah; dodávka a montáž vestavného úložného vybavení. Těmito úpravami obec navýší 

kapacitu mateřské školy o 20 nových míst. 

Dne 28.2.2023 proběhlo otvírání obálek k veřejné zakázce malého rozsahu na 

zhotovitele stavby. Výzva byla uveřejněna na web stránkách obce. Základním 

hodnotícím kritériem pro zadání této zakázky a hodnocení nabídek byla nejnižší 

nabídková ceny v Kč bez DPH. Do řízení se přihlásili 4 zájemci. Komise posoudila 

úplnost nabídky s nejnižší nabídkovou cenou a konstatovala, že nabídka s nejnižší cenou 

splnila požadavky na kontrolu úplnosti a splňuje požadavky a kvalifikaci stanovené 

výzvou. Komise ve složení Tomáš Halama, Jiří Eigel, Jana Chromá doporučila 

zadavateli uzavřít smlouvu s účastníkem, který předložil nabídku č.2 Miroslav Šmíd 

s.r.o., IČ: 04390148, nabídková cena 4 340 087,- Kč bez DPH. 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelstvu i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje vítěznou nabídku VZMR- Miroslav Šmíd s.r.o., 

IČ: 04390148, Choceradská 6, Svojetice a schvaluje uzavření smlouvy o dílo na akci 

„Zkapacitnění MŠ Svojetice a rekonstrukce zásobovací rampy“ se zhotovitelem 

Miroslav Šmíd s.r.o., IČ: 04390148, Choceradská 6, Svojetice, 25162, cena díla 

4 340 087,- Kč bez DPH a pověřuje starostku obce k podpisu smlouvy. 

 

 

 

 



Zápis č.2/2023 z veřejného zasedání dne 1.3.2023                                                           Stránka 14 z 23 

Výsledek hlasování:   

Pro 7    

Proti  0                       

Zdrželi se  2    

 
 Vedralová 

M. 
Eigel 
J. 

Churáček 
P. 

Kárník 
T. 

Jaroš 
J. 

Bajerová 
H. 

Honc  
J. 

Černá  
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x   x x 

Proti          

Zdržel se      x x   

Usnesení č. 2023 – 02 – 019   bylo schváleno. 

 

10. Smlouva o smlouvě budoucí darovací + darovací smlouva na pozemek par.č. 

307/28 k.ú. Svojetice 

předkládá: M.Vedralová 

 

Zastupitelstvu obce byla předložena Smlouva o Smlouvě budoucí darovací mezi 

smluvními stranami Obec Svojetice (obdarovaná) a vlastníky pozemku Miluší Fojtovou, 

Věrou Jelínkovou, Ing. Janou Jiráčkovou, Jaroslavem Štolcem a Petrou Štolcovou 

(dárce). Jedná se o převod pozemku o výměře 4086 m2, LV 873 v k.ú. Svojetice, 

Předmětem smlouvy je závazek výše uvedených smluvních stran uzavřít darovací 

smlouvu, která bude obsahovat přeřazení 11 pozemků situovaných v lokalitě Za 

Dubinou do tzv. 1.etapy výstavby v územním plánu obce (307/30, 307/31, 307/32, 

307/36, 307/37, 307/38, 307/47, 307/46, 307/45, 307/48, 307/53) a za to dárce darovací 

smlouvou bezplatně převede obdarovanému vlastnické právo k pozemku par. č. 307/28 

o výměře 4086 m² k.ú. Svojetice. Pozemek par.č. 307/28 k.ú. Svojetice je dle územního 

plánu určen jako plocha pro rekreaci – hlavní využití- nekrytá hřiště, sportoviště, jako 

veřejně prospěšná stavba. Obec plánuje v budoucnosti vybudovat na tomto pozemku 

veřejné hřiště pro všechny věkové kategorie. V současné době nemá obec vlastní vhodné 

pozemky, na kterých by obec mohla vybudovat jakoukoliv občanskou vybavenost a to i 

s ohledem na to, že významná část obecních pozemků je registrována jako Významný 

krajinný prvek. Z tohoto důvodu nelze na obecních pozemcích umisťovat jakékoliv 

stavby. Obec nechala vypracovat znalecký posudek na pozemek par.č. 307/8 odhadcem 

Ing. Ondřejem Bouzkem, IČ: 71583785 - tržní hodnota pozemku p.č. 307/8 uvedeného 

na LV č.873, k.ú. Svojetice činí ke dni 15.1.2022 částku 6.795.000 Kč.                                                             

Obec nemá finance na koupi/ případně vyvlastnění pozemku a proto se obec dohodla na 

časovém posunu uvedených pozemků z 2. etapy do 1. etapy výstavby. Za tento časový 

posun obec získá zdarma pozemek par.č. 307/28 o výměře 4 086 m². 

 

Pan Honc nesouhlasí z důvodu, že by investor měl vybudovat na základě plánovací 

smlouvy celé dětské hřiště na vlastní náklady. 
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paní Bajerová nesouhlasí se smlouvou o smlouvě budoucí – darování par. č. 307/28 s 

podmínkou, že dárcům  za darovaný pozemek obec přesune 11 parcel k výstavbě z etapy 

č. II do etapy č. I ve změně č.3 územního plánu obce. 

Platný Územní plán uvádí, že pozemky II. Etapy je možné uvolnit pro výstavbu až po 

naplnění výstavby  na pozemcích I. Etapy minimálně z 80% a za podmínky rozšíření 

kapacity obec ČOV. 80% ploch pozemků k zástavbě v I. Etapě zastaveno není a obec 

nemá vlastní finanční prostředky na rozšíření obecní ČOV. 
 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelstvu i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí darovací a 

darovací smlouvu s Miluší Fojtovou bytem V Lipách 30, 251 66 Mirošovice, Věrou 

Jelínkovou bytem Choceradská 5, 251 62 Svojetice , Ing. Janou Jiráčkovou bytem Libíň 

24, 264 01 Sedlčany, Jaroslavem Štolcem bytem Černokostelecká 577/124b, 251 01 

Říčany a Petrou Štolcovou bytem Oblouková 311, 251 63 Všestary (dárce) a Obcí 

Svojetice (obdarovaný). Předmětem této budoucí smlouvy je závazek výše uvedených 

smluvních stran uzavřít darovací smlouvu, která je uvedena dále v Části 2 této budoucí 

smlouvy, a to nejpozději do 60 dnů od nabytí účinnosti změny územního plánu obce 

Svojetice č. 3, která mj. bude obsahovat přeřazení dále uvedených pozemků situovaných 

v lokalitě Za Dubinou (307/30, 307/31, 307/32, 307/36, 307/37, 307/38, 307/47, 307/46, 

307/45, 307/48, 307/53) do tzv. I. etapy výstavby v územním plánu obce Svojetice a 

dárce touto smlouvou bezplatně převádí obdarovanému ( Obec Svojetice) vlastnické 

právo k předmětnému pozemku par. č- 307/28 k.ú. Svojetice o výměře 4086 m2, 

přičemž obdarovaný tento dar přijímá. Zastupitelstvo obce pověřuje starostku obce 

k podpisu smlouvy. 

 

Výsledek hlasování:   

Pro 5    

Proti  4                       

Zdrželi se  0    

 
 Vedralová 

M. 
Eigel 
J. 

Churáček 
P. 

Kárník 
T. 

Jaroš 
J. 

Bajerová 
H. 

Honc  
J. 

Černá  
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x     

Proti      x x x x 

Zdržel se          

Usnesení č. 2023 – 02 – 020   bylo schváleno. 
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11. Názvy ulic 

předkládá: M.Vedralová 

 

Zastupitelstvu obce byl předložen návrh na pojmenování ulic. 

• komunikace par.č. 51/31 k.ú. Svojetice – komunikace před vjezdem mezi statky, 

návrhy od občanů – Pampelišková, Kamenická, Doltonská, K Divočině, U 

Remízku, Svojetická 

• komunikace par.č. 231/65 k.ú. Svojetice – U Srubu 

  
Paní starostka navrhla pojmenovat část komunikace 51/31 U Remízku a druhou část od 

křižovatky Choceradská x K Tehovci směrem k vesnici jako Svojetická. 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelstvu i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Svojetice schvaluje název ulice na pozemku p.č. 51/31 k.ú. 

Svojetice - pojmenování ulice „U Remízku“ a na pozemku p.č. 231/65 k.ú. Svojetice – 

pojmenování ulice „U Srubu“ 

 

 

 

Výsledek hlasování:   

Pro 9    

Proti  0                       

Zdrželi se  0    

 
 Vedralová 

M. 
Eigel 
J. 

Churáček 
P. 

Kárník 
T. 

Jaroš 
J. 

Bajerová 
H. 

Honc  
J. 

Černá  
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x x x x 

Proti          



Zápis č.2/2023 z veřejného zasedání dne 1.3.2023                                                           Stránka 17 z 23 

Zdržel se          

Usnesení č. 2023 – 02 – 021   bylo schváleno. 

 

12. Zpětvzetí žádosti o zrušení VKP s názvem ,, Louky k Tehovským hranicím a v 

Jamách“  

předkládá: pan J.Honc 

 

Starostka obce dne 31.10.2022 podala na MěÚ Říčany – Odbor životního prostředí 

žádost o zrušení VKP na pozemcích p.č. 161/1, 161/56, 172/1, 173/2, 173/3, 173/5, 

173/6 a 173/7 v k.ú. Svojetice s názvem „Louky K Tehovským hranicím a v Jamách“. O 

záměru podání žádosti na zrušení VKP starostka neinformovala zastupitele obce.  

 

Základní fakta: 

Obecní pozemky, louky „Louky k Tehovským hranicím a V Jamách“ byly z důvodu 

přírodní rozmanitosti objektem biologického hodnocení, které na základě objednávky 

obce probíhalo v letech 2016 až 2017. Na základě kladného posouzení a doporučení 

odborníků z řad botaniků, zoologů, krajinářů, geologů, obec podala žádost na Odbor 

životního prostředí Města Říčany, aby lokalita luk a mokřadu byla zařazena do kategorie 

významný krajinný prvek. Odbor životního prostředí Města Říčany žádost přijal, 

zaregistroval a na základě odborného hodnocení dne 23.5.2018 byla lokalita „K 

Tehovským hranicím a V Jamách“ vyhlášena Odborem životního prostředí Města 

Říčany za Významný krajinný prvek „Louky k Tehovským hranicím a V Jamách“, který 

je nyní chráněn ze zákona. 

V dané lokalitě VKP se nachází, mají svá stanoviště, jsou registrováni chránění 

živočichové. Někteří jsou dokonce zařazeni do kategorie ohrožených a silně 

ohrožených druhů. Nachází se zde velká rozmanitost rostlin, v blízkosti luk se 

vyskytuje i vzácná, chráněná rostlina, orchidej Prstnatec májový.  

Na zdejších loukách se nachází pramenná oblast Mnichovky, louky jsou výraznou 

zásobárnou spodních vod, zároveň při přívalových deštích zmírňují dopady přívalových 

povodní.  

VKP a blízké okolí je přirozeným historickým krajinným přírodním prostředím. 

Pro obec je existence významného krajinného prvku také turistickou zajímavostí. 

 

Paní Bajerová upozornila na to, že je potřeba zachovat VKP nejen z důvodu  toho, že se 

na VKP nachází mokřad a  nalézají rostliny a živočichové, kteří jsou předmětem 

ochrany ze zákona, ale také proto, že je potřeba  pozemky zachovat volné, nezastavěné, 

protože je to pramenná oblast vodních toků jako je Mnichovka a vodní tok, na který je 

vázaná také funkce obecní ČOV. 
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Před hlasováním byla dána možnost zastupitelstvu i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 

 

 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce pověřuje starostku obce k zpětvzetí žádosti o zrušení VKP na 

pozemcích par.č. 161/1,161/56,172/1,173/3, 173/5, 173/6 a 173/7 v k.ú. Svojetice s 

názvem ,, Louky K Tehovským hranicím a v Jamách‘‘. 

 

Výsledek hlasování:   

Pro 4    

Proti  4                       

Zdrželi se  1    

 
 Vedralová 

M. 
Eigel 
J. 

Churáček 
P. 

Kárník 
T. 

Jaroš 
J. 

Bajerová 
H. 

Honc  
J. 

Černá  
J. 

Halama 
T. 

Pro      x x x x 

Proti x  x x x     

Zdržel se  x        

Usnesení č. 2023 – 02 – 022   nebylo schváleno. 

 

13. Schválení návrhu na pořízení další změny územního plánu Svojetice 

předkládá: M. Vedralová 

 

MěÚ Říčany - odbor územního plánování (pořizovatel změny ÚP Svojetic) předložil 

Zastupitelstvu  obce Svojetice k rozhodnutí  návrh na pořízení změny ÚP. Společnost 

Sorross s.r.o., IČO: 28451007, požádala o pořízení změny ÚP.  Vzhledem k tomu, že 



Zápis č.2/2023 z veřejného zasedání dne 1.3.2023                                                           Stránka 19 z 23 

v současné době probíhá změna č.3 územního plánu, neplánuje obec zahájit další změnu 

územního plánu. Společnost může podat připomínku k probíhající změně č. 3. 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelstvu i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Svojetice nesouhlasí s návrhem spol. Sorross s.r.o., IČ: 28451007, 

sídlo Kralupy nad Vltavou, 27801, na pořízení další změny územního plánu obce 

Svojetice. V současné době probíhá změna č.3 ÚP Svojetice, kam si žadatel může podat 

své připomínky. 

 

Výsledek hlasování:   

Pro 9    

Proti  0                       

Zdrželi se  0    

 
 Vedralová 

M. 
Eigel 
J. 

Churáček 
P. 

Kárník 
T. 

Jaroš 
J. 

Bajerová 
H. 

Honc  
J. 

Černá  
J. 

Halama 
T. 

Pro x x x x x x x x x 

Proti          

Zdržel se          

Usnesení č. 2023 – 02 – 023   bylo schváleno. 

 

14.Různé 

 

Audit za rok 2022 – přezkoumání se uskutečnilo ve dnech 12.12.2022 (dílčí) a 

24.1.2023, přezkoumávané období 1.1.2022 – 31.12.2022. Předmětem přezkoumání 

bylo např. plnění příjmů a výdajů rozpočtu, včetně peněžních operací týkajících se 

rozpočtových prostředků, finanční operace, peněžní operace, týkající se sdružených 

prostředků vynakládaných na základě smluv, nakládání a hospodaření s majetkem 

obce…. Přezkoumání hospodaření bylo provedeno výběrovým způsobem s ohledem na 

významnost jednotlivých skutečností podle předmětu a obsahu přezkoumání. Při 

přezkoumání hospodaření obce Svojetice za rok 2022 NEBYLY ZJIŠTĚNY CHYBY A 

NEDOSTAKY. 

Uzavírka komunikace Srbín-  od 13.3.2023 – 30.9.2023 dojde k uzavření komunikace 

Choceradská v úseku Mukařov - Svojetice, z důvodu výstavby kanalizace a následně 

opravy komunikace II/2023. Úsek oprav začínající cca pod hřbitovem ve Svojeticích, až 

ke křížení s ulicí Fialková v Mukařově.    

Pro osobní automobily je navržena trasa přes Tehovec. Dopravní značení, objízdná trasa 

i uzavírka začne již od křižovatky s ulicí V Tehovci. 
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Pro nákladní automobily je navržena trasa – Ondřejov, Stř. Skalice, Konojedy, Kostelec 

nad Č.Lesy. Pro bližší informace sledujte webové stránky obce. 

 

Diakonie – Obec Svojetice dle výzvy sociálního družstva Diakonie Broumov uspořádala 

sbírku pro materiální pomoc sociálně slabým rodinám, jednotlivcům i organizacím.  

Tímto děkujeme všem, kteří svým darem podpořili tuto sbírku. 

 

Dětský maškarní ples – kulturní komise ve spolupráci s Pivnicí na Skále a f. 

Oslavujeme uspořádala dne 25.2.2023 od 14:00 hod dětský maškarní ples v Pivnici Na  

Skále. 

 

Seminář v Poslanecké sněmovně Parlamentu ČR – dne 2. března 2023 se bude v 

Parlamentu ČR konat seminář na téma Jak se v Česku staví školy a co zlepšit, s 

podtitulem Chceme jurty, nebo moderní školy pro 21. století? Na jeho přípravě se 

významně podílí svazek obcí LOŠBATES. 

Seminář pořádá PS PČR pod záštitou 1. místopředsedkyně Ing. Věry Kovářové a 

vystoupí na něm spolu s paní místopředsedkyní také radní pro oblast vzdělání a sportu 

Mgr. Milan Vácha, náměstkyně ministra školství Mgr. Martina Běťáková, ředitel 

Státního fondu životního prostředí Ing. Petr Valdman, starostka Chýně Mgr. Anna 

Chvojková, předseda Národní sportovní agentury Ondřej Šebek a za LOŠBATES pak 

předseda spolku Ing. Josef Řehák, za projektanty Ing. arch. Ondřej Laciga, projektový 

manager Ing. Milan Oleríny, za Ředitelskou akademii PhDr. Václav Trojan, Ph.D. 

Do publika byli pozváni poslanci a senátoři školských výborů, středočeští poslanci a 

senátoři, úředníci ze všech relevantních ministerstev a úřadů, zástupci krajů věnující se 

školství, starostové, ředitelé školských odborů měst a obcí, novináři, odborná veřejnost... 

Za obec Svojetice se semináře zúčastní paní starostka Martina Vedralová, pan 

místostarosta Jiří Eigel, zastupitel p. Pavel Churáček a zastupitel p.Tomáš Halama. 

 

 

p. Honc- parkování vozidel na veřejném prostranství – paní starostka požádala pana 

Honce o informaci jaké jsou návrhy na řešení parkování vozidel na veřejném 

prostranství, na místních komunikacích, jak je tento problém  v současnosti řešen? Jak je 

řešeno parkování vozidel u restaurace Pivnice Na Skále, kde si občané obzvláště stěžují 

na nevhodné parkování v době obědů?  

 

P. Honc uvedl že dne 23.11.2022 na veřejném zasedání byl předložen bod č. 13 

zastupiteli PRO SVOJETICE, který měl danou situaci řešil. P. Churáček podal námitku 

a navrhl změnu projednat v rámci projektu 3K značky. P. Honc navrhoval vypracovat 

DIO pro kritická místa v obci Svojetice a upozornil, že takto bude situace vyřešena 

v delším časovém horizontu. P. Honc dále uvedl, že je v kontaktu s projektantem 3K 

značky, nyní řeší nedostatky v projektové dokumentaci.    



Zápis č.2/2023 z veřejného zasedání dne 1.3.2023                                                           Stránka 21 z 23 

 

p.Honc – kácení dřevin – občan pan K. Izaides požádal o pokácení stromu  stojícího 

přímo u jeho nemovitosti, a to z důvodu poškozování jeho nemovitosti. Strom se nachází 

na obecním pozemku. Paní starostka se dotázala  pana Honce zda důkladně zvážil své 

rozhodnutí, zda náhradní výsadba 30 lip za jeden pokácený strom je adekvátní 

rozhodnutí.  Má představu, jaká finanční zátěž to bude pro pana Izaidese?   

Dotaz paní starostky na pana Honce- v jaké fázi je posouzení dalších 3 žádostí o kácení 

ze dne 22. a 23.2.2023? 

 

 

P. Honc uvedl, že pokácení stromu na návsi je nutné řešit bezodkladně, vzhledem 

k tomu, že strom poškozuje přilehlou nemovitost. Od pí. Doležalové má informaci, že 

situaci řeší paní starostka, která odeslala žádost na ověření do Říčan. Doposud není 

známo stanovisko. 

 

 

p.Honc – nový úkol 

- Čistý Ladův kraj - komise životního prostředí každoročně zajišťuje akci Čistý Ladův 

kraj, dne 19.1.2023 paní starostka požádala předsedu komise životního prostředí pana 

Honce o zajištění akce Čistý Ladův kraj, panu Honcovi byl přeposlán email paní 

Bolcové ( Ladův kraj) s žádostí o informace kolik pytlů, rukavic a jakých velikostí 

budeme potřebovat. Dne 20.2.2023 byl panu Honcovi zaslán další email z OÚ Svojetice 

s prosbou o vyplnění informací na plakát dané akce. Pan Honc na žádný email 

neodpověděl, s paní starostkou a ani s úřadem nekomunikuje. Paní starostka požádala 

pana Honce o podání informace k dané akci.  

Termín splnění – do 8.3.2023 

 

 – Zahájení řízení z moci úřední o připojení nemovitostí, které nejsou připojeny na 

veřejnou kanalizaci, přestože kanalizační řad vede přímo v komunikaci u jejich 

nemovitostí, tudíž je připojení ke kanalizaci technicky možné. Připravit seznam 

nemovitostí a ten předat úřednicím OÚ Svojetice k zahájení řízení.  

Obecní úřad může v přenesené působnosti rozhodnutím uložit vlastníkům stavebního 

pozemku nebo staveb, na kterých vznikají nebo mohou vznikat odpadní vody, povinnost 

připojit se na kanalizaci v případech, kdy je to technicky možné. Tam kde je kanalizační 

řad umístěn, tak v těchto případech je to technicky možné. 

Termín splnění – do 31.3.2023 

 

Jako první může pan Honc začít u zastupitelky paní Bajerové, která byla vyzvána 

k připojení na veřejnou kanalizaci již v roce 2019 a opětovně v roce  2020 a dosud svoji 

povinnost nesplnila. Paní Bajerová od roku 2013-2020 neoprávněně nakládala 

s odpadními vodami, jelikož používala nezkolaudovanou domovní čistírnu odpadních 
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vod a nadále porušuje své povinnosti. Stavba byla povolena jako stavba dočasná do 

doby vybudování veřejné kanalizace, na kterou se lze připojit. Dále nebyly zaslány 

výsledky předepsaných rozborů z čističky. Paní Bajerová je předsedkyní občanského 

sdružení Báječný svět, jehož náplní je chránit přírodu a zároveň je členkou komise 

životního prostředí. Paní zastupitelka se ostatním občanům prezentuje jako zapálená 

ochranářka přírody, a přesto zrovna ona  nedodržuje základní pravidla ochrany 

přírody. 
 

paní Bajerová odmítla veřejné nařčení starostky, že nemá zkolaudovanou domovní 

ČOV.  Není to pravda, domovní ČOV, kterou užívá,  měla a má platné povolení užívání. 

 

Zahájení řízení o omezení přístupu a o povolení umístění pevné překážky na 

komunikaci Stará cesta p.č. 161/16 a Oblouková p.č. 161/39 na základě žádosti pana 

Honce ( zastupitel a spolumajitel) a pana Jiří Treitnara (spolumajitel)  

 
Na obecní úřad se obracejí občané s žádostí o vysvětlení a nesouhlasu s uzavřením této 

komunikace, která je jednou z mála možných tras, jak se vyhnout pěšky nebo na kole 

hlavní komunikaci Choceradská. Jak bude řešen přístup pro hasiče, sanitku?  

Záměrem obce je nenavyšovat slepé ulice, tak jak je i zakotveno v územním plánu, ale 

tady pan zastupitel Honc postupuje v rozporu s platným územním plánem. Paní starostka 

požádala pan Honce o vysvětlení.  

Zde se vyjádřila paní Trejtnarová a vysvětlila, že se jedná o ochranu osobního 

vlastnictví, cesta je v majetku p. Trejtnara a p. Honce. Děje se tak na základě 

neoprávněného postupu společnosti Belive s.r.o., která se na podzim r. 2022 bez 

platného povolení opakovaně pokusila rozkopat cestu a napojit se na přípojku pod 

soukromou cestou, která je čerstvě zaasfaltovaná, asfalt byl hrazen ze soukromých 

zdrojů vlastníků.  
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Na závěr zasedání paní starostka informovala občany, že administrativní pracovnice 

obecního úřadu i paní starostka podávají všem občanům i zastupitelům vyžádané 

informace. Bohužel zastupitel pan Honc si již delší dobu nežádá o informace osobně, 

namísto toho bohužel neúměrně zatěžuje chod obecního úřadu četnými písemnými 

žádostmi o informace dle zákona č.106/1999 Sb., zákon o svobodném přístupu 

k informacím. Samozřejmě každý občan má právo požádat o informace dle tohoto 

zákona, ale je s podivem, že zastupitel, který má přístup k požadovaným informacím, 

zasílá obecnímu úřadu téměř každý den (např. v období od 8.2.-23.2.2023 deset žádostí) 

žádosti  o informace, u kterých nezřídka v rámci jedné žádosti požaduje odpovědět cca 

až na dalších 9 otázek. Tímto se omlouváme občanům, pokud jejich žádosti budou 

vyřizovány opožděně, jelikož žádosti pana zastupitele Honce musí úřad vyřídit 

přednostně s ohledem zákon č.106/1999. 

 

Paní starostka Mgr. Martina Vedralová poděkovala všem zúčastněným za účast.  

Paní starostka ukončila zasedání zastupitelstva obce Svojetice 21:05 hod. 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne:  
 

Zapisovatel:  Barbora Střídová                             Podpis:  

                                                                                dne:                                                                                     

 

Ověřovatelé: Ing. Pavel Churáček             Tomáš Halama 

 

          Podpis:      Podpis:    

          dne:                 dne: 

            
 

Starostka:  Mgr. Martina Vedralová 

 

          Podpis: 

          dne: 
 

 

 

Příloha: Prezenční listina 

 Zpráva Povodí Vltavy 


